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پیمان میری

جدایی از نفت مسجدسلیمان

پیمــان میــری بعــد از یــک فصل و نیم حضــور مجدد در نفت مسجدســلیمان 
از ایــن تیــم جــدا شــد. مهاجــم طلایی پوشــان که پــس از جدایــی از هــوادار به 
نفت مســجد ســلیمان پیوســت، یک و نیم فصل در این تیم کار را دنبال کرد. 
نفت مسجدســلیمان اما فصل خوبی را پشــت ســر نگذاشت و به لیگ دسته 
یــک ســقوط کــرد تا اکثــر بازیکنان این تیــم تصمیم به جدایــی بگیرند. پیمان 
میری هم که سابقه صعود با این تیم به لیگ برتر را دارد از این تیم جدا شد.

رامین رضاییان

فصل بعد هم با سپاهان

رامیــن رضاییان، مدافع فصل گذشــته ســپاهان کــه صحبت هایی مبنی بر 
جدایی اش از جمع شــاگردان مورایس به گوش می رســید با انتشــار پستی 
اعــلام کــرد کــه در فصــل جدیــد هــم در جمــع ســپاهانی ها باقــی می مانــد. 
او نوشــت: »در ســالی کــه گذشــت بــا جــان و دلم بــرای تیم خوب ســپاهان 
بــازی کــردم و امیــدوارم امســال هم بتوانم دل شــما عزیزان را شــاد کنم.«

 

سعید واسعی

در فولاد ماند

پس از درخواست علیرضا منصوریان و برگزاری جلسه حمیدرضا شعبانی 
مدیرعامــل باشــگاه با ســعید واســعی، قــرارداد همــکاری طرفیــن به مدت 
دو فصــل دیگــر تمدیــد شــد تــا ایــن بازیکن بــا پیراهــن فولاد خوزســتان در 
میادیــن فوتبــال حاضــر شــود. فولادی هــا در پایــان این جلســه بــا محکوم 
کــردن اهانــت بــه قــرآن کریــم در ســوئد، تصویــر مشــترک خــود را بــا کتاب 

مقــدس مســلمانان مزیــن کردند.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

اسلامی خواه: 
انتخاب خیلی 

قشنگی داشتم

قائــم اســامی خواه، هافبک فصل 
گذشــته مس رفســنجان به عنوان 
نخستین خرید هوادار معرفی شد 
و چراغ نقل و انتقالات این باشــگاه 
تهرانــی را روشــن کــرد. او می گوید: 
»فوتبال حرفه ای اســت و تغییرات 
جــا  اســت.  طبیعــی  فوتبــال  در 
دارد از همــه عوامــل تیــم قبلــی ام، 
مــردم  همــه  و  رفســنجان  مــس 
رفســنجان تشــکر کنــم. انتخــاب 
قشــنگی داشــتم، چــون از خیلــی 
وقــت پیــش حــس نزدیکی بــه این 
باشــگاه می کــردم و هــوادار را مثل 
خانــواده  خودم می دانم. کلی رفیق 
و آشــنا اینجا هست و حس غریبی 
خیلــی  فصــل  امیــدوارم  نــدارم. 
خوبــی داشــته باشــم. رزومــه آقای 
فکری کاماً مشــخص است و من 
هــم بــا اطــاع کامــل و یــک حــس 
خیلی خوب قرارداد بســتم و مربی 
می توانــد در ایــن چالــش تأثیرگذار 
باشــد. حس فوق العاده ای داشتم 
تا کنار هم سال خیلی خوبی را رقم 
بزنیــم. مــا همــه به کمــک یکدیگر 
و کنــار بازیکنــان قدیمــی، کادرفنی 
و کل مجموعــه تــاش می کنیــم 
ســال فوق العــاده ای را رقــم بزنیــم. 
خــودم می دانــم چــه کلمــه ای را به 
کار می بــرم، ســال »فوق العــاده« 
کــه لیاقتــش را هــم داریــم.« او بــا 
اشــاره بــه فصــل پیــش رو این طــور 
می گویــد: »مــن کامــاً از جــو اینجا 
باخبــر بودم و می دانســتم باشــگاه 
آرام و منظمــی اســت. حــس خیلی 
اولــت  روز  در  کــه  اســت  خوبــی 
خیلــی راحــت باشــی و بــا اعتمــاد 
به نفــس کامــل کار کنــی. وقتــی به 
تیــم جدیــدی مــی روی مســئولیت 
ســنگینی  داری و من ذهنی، روحی 
و فیزیکــی آمــاده یک اتفــاق بزرگم 
تــا کنــار بقیــه نفــرات بــه چیــزی که 
در ذهنم دارم برســم. ما را امســال 
خاص تــر و ویژه تــر ببینیــد و منتظر 

اتفاقــات بــزرگ باشــید.«
 
 

شمس آذر تکذیب 
کرد

فوتبــال  تیــم  کــه  شــرایطی  در 
شــمس آذر پس از کسب قهرمانی 
فصل گذشته لیگ دسته اول، این 
روزها تمرینات آماده ســازی خود را 
بــرای حضــور در لیگ برتــر پیگیری 
می کنــد، باشــگاه ســایپا بــا ارســال 
نامه ای به سرپرست سازمان لیگ 
نســبت بــه اســتفاده قزوینی هــا از 
یک بازیکن شــکایت کرده اســت. 
ســایپا اعتقــاد دارد ســید مجتبــی 
حســینی، بازیکــن شــماره ۲۱ تیــم 
شــمس آذر با وجود مشمول بودن 
به خدمت ســربازی، در ۹ مســابقه 
بــرای ایــن تیم به شــکل غیرقانونی 

بــه زمیــن رفته اســت.
 باشــگاه ســایپا بــا اســتناد بــه رأی 
صــادر شــده بــرای نفــت امیدیه در 
مســابقات فصــل ۱400-۹۹  لیــگ 
رســیدگی  دوم، خواســتار  دســته 
سازمان لیگ و کمیته انضباطی به 
پرونــده بازیکــن مذکور شــمس آذر 
و صــدور رأی ۳ بــر صفــر شــدن 
بازی هایــی شــده که حســینی برای 
شــمس آذر بــه زمیــن رفته اســت. 
رونوشت این درخواست به رئیس 
کمیتــه انضباطــی فدراســیون هــم 

ارســال شــده اســت.
خبــر  ایــن  زود  خیلــی  البتــه 
باشــگاه  مســئولان  ســوی  از 
شــمس آذر قزوین تکذیــب  و آن را 
شیطنت نامیدند. این تیم در حال 
حاضــر بــرای حضــور قدرتمنــد و بــا 
هــدف بقــا در لیــگ بیست وســوم 

می شــود. آمــاده 

محمــود محمودنیــا ســرمربی تیــم فوتبــال 
مــس کرمــان درباره قبــول هدایت این تیم 
می گوید: »فصل قبل من تا پایان نیم فصل 
در کادرفنــی حضــور داشــتم امــا به دلیــل 
مشــکاتی کــه پیــش آمــد ترجیــح دادم 
از تیــم جــدا شــوم، آن زمــان مــس فاصلــه 
امتیــازی خوبــی بــا انتهــای جــدول داشــت و 
حــالا دیگــر نمی خواهــم آن مشــکات را باز 
کنــم. از روز اولــی که قرایی به باشــگاه مس 
آمــد از مــن خواســتند کــه به عنــوان مشــاور 

در کنارشــان باشــم و تمــام تاشــم را کــردم 
بهترین گزینه برای مس انتخاب شود و به 
مجتبی حسینی و رسول خطیبی رسیدیم 
کــه در نهایــت خطیبــی به عنــوان ســرمربی 
قطعــی باشــگاه مــس انتخــاب شــد. در 
همان زمان انتخاب ســرمربی هم باشــگاه 
به من پیشــنهاد ســرمربیگری مس را دارد 
امــا نپذیرفتــم. در نهایــت رســول خطیبــی 
سرمربی شد اما بعد از دو هفته مشکاتی 
پیش آمد و از خطیبی خواسته شد که مبلغ 

قــراردادش را کاهــش دهد کــه او نپذیرفت 
و در کمــال خوبــی و خوشــی ایــن همــکاری 
تمام شد و فصل پیش با سرمربیگری فرزاد 
حســین خانی مس به لیگ برتر صعود کرد 
و من هم در آن کادرفنی حضور داشتم اما 
فصــل گذشــته اتفــاق خوبــی بــرای مس رخ 
نــداد و دوبــاره ایــن تیم به لیگ یک ســقوط 
کرد. بازی در لیگ برتر خیلی ساده تر از بازی 
در لیــگ یــک اســت، زیرا در لیــگ برتر برای 
بقا باید بین ۱6 تیم در جمع ۱4 تیم باشید 

تــا تیــم در لیــگ برتــر بماند امــا در لیگ یک 
باید در جمع ۱8 تیم و ۳4 هفته مسابقاتی 
به عنــوان یکــی از دو تیــم صدر جــدول باقی 
بمانیــد تــا بــه لیــگ برتــر صعــود کنیــد.« اما 
وعــده او بــرای صعــود به لیــگ برتر: »رقابت 
در لیگ یک برای صعود به لیگ برتر واقعاً 
هــواداران  طاقت فرساســت.  و  ســخت 
باشگاه مس هم بحق مطالبه دارند تا تیم 
محبوب شــان در ســطح اول فوتبال کشــور 
حضــور داشــته باشــد امــا نبایــد ایــن فشــار 

بازگشــت به لیگ برتر روی بازیکنان خیلی 
زیــاد شــود. هــواداران مس باید ســعه صدر 
داشته باشند و صبوری به خرج بدهند تا با 
یک برنامه ۲ ساله تیم مس دوباره به لیگ 
برتــر بازگردد. البته قطعاً مجموعه باشــگاه 
و بازیکنــان و کادرفنــی تمــام تــاش خــود را 
می کنند تا در همان ســال اول صعود کنند 
امــا هیــچ کس نمی توانــد قول صعود بدهد 
فقط می توانم قول بدهم که سختکوشانه 

برای عبور از این مسیر تاش کنیم.«

وعده دوساله صعود

محمودی نیا: با برنامه ای دوساله مس به لیگ برتر بازمی گردد

صنعت نفــت آبــادان سال هاســت کــه 
دچــار مشــکات زیــادی شــده کــه هــر 
بار این مســأله، تیم را در خطر ســقوط  
قرارمی دهــد. آبادانی هــا در چنــد فصل 
اخیــر نتوانســتند نتایــج خوبــی بگیرنــد 
و حتــی زمانــی کــه مشــکل مالــی هــم 
نداشــتند، بــه خواســته خــود نرســیدند 
و کاری از پیــش نبردنــد. بــه گفتــه اکثــر 
کارشناســان و بخصــوص مجید جالی 
کــه سال هاســت در فوتبــال ایــران 
ســرمربیگری کــرد و تجربه بالایی دارد، 
صنعت نفــت اغلــب دچــار حاشــیه و 
دلال بــازی اســت کــه این مســأله باعث 
می شــود نتوانــد به خواســته اش برســد 
و نتایــج درخشــانی بگیــرد تــا در نهایــت 
بــرای مانــدن در لیــگ برتــر دســت و 

پــا بزند. 
ایــن در حالــی اســت کــه هــواداران 
و  جــز  ً قعــا ا و ن  ا د بــا آ صنعت نفــت 
صبورترین هواداران هســتند که ســعی 
می کننــد طــوری کنــار تیــم باشــند تــا 
حاشــیه ای ایجــاد نشــود. هــواداران 
صنعت نفــت حتــی فصــل گذشــته بــا 
وجــود اینکــه تیم شــان را در یک قدمی 
ســقوط می دیدنــد امــا همچنــان از آنها 
حمایــت می کردنــد تــا بــا انگیــزه و امید 
بیشــتر، کار را دنبــال کننــد و در لیــگ 

برتــر بماننــد. 
شــاید اگــر حمایــت هــواداران آبادانــی 
نبــود، الان شــرایط صنعت نفــت جــور 
دیگــری رقــم می خــورد امــا شــعارهای 
امیدبخــش آنهــا و البته تــاش عبدالله 
ویســی و تیمش باعث شــد زردپوشــان 
در لیــگ برتــر بماننــد. بــا ایــن شــرایط، 
پــس منظــور از حاشــیه و دلال بــازی 
چــه می توانــد باشــد؟ چــرا صنعت نفت 
هــر فصــل درگیــر آن اســت و بــا وجــود 
بازیکنــان و اســتعدادهای درخشــانی 
کــه دارد، نتوانســت در بیــن مدعیــان 
کســب ســهمیه آســیا قــرار بگیــرد؟ 
یکــی از حاشــیه های اصلــی معمــولاً 
ندازی برخــی پیشکســوتان  ســنگ ا
فوتبــال آبــادان اســت که فکــر می کنند 
جــای آنها در صنعت نفت بود اما نفرات 
دیگــر در ایــن تیــم بــه خدمــت گرفتــه 

شــدند. ایــن مســأله حتــی اعتــراض 
برخی مربیان را هم به دنبال داشت اما 
فایــده ای نداشــت. مســأله دیگر بحث 
دلال هایی اســت که با یک سری مربی 
راهشــان بــه صنعت نفــت باز می شــد و 
بازیکنان را بر اساس، لیست خودشان 
بــه تیــم آبادانی می دادند، نه بر اســاس 
نیــاز تیــم. بــه ایــن صــورت، می دیدیــم 
یــک فصــل مثاً صنعت نفت در پســت 
دفــاع راســت 6، ۷ بازیکــن داشــت امــا 
در دفــاع چــپ یــک بازیکــن بیشــتر در 
لیســت وجود نداشــت. به ایــن ترتیب، 
تیــم دچــار چالــش و مشــکل می شــد. 
این مســائل سال هاســت که به فوتبال 
آبــادان ضربــه زده امــا حــالا عبداللــه 
ویســی که ســابقه قهرمانی لیــگ برتر با 
اســتقال خوزســتان را دارد، می خواهد 
جــور دیگــری کار کنــد تــا هــواداران 
صنعت نفــت خوشــحال تر از همیشــه 
باشــند. ویســی نمی خواهــد توقعــات 
را بــالا ببــرد امــا ســراپا انگیــزه اســت تــا 
روزهــای خوشــی را بــرای صنعت نفــت 

رقــم بزنــد. 
او بازیکنــان را بــر اســاس نیــاز تیــم بــه 
نــی کــه  خدمــت می گیــرد و بازیکنا
کارایــی ندارند را براحتی کنار می گذارد. 
ســرمربی صنعت نفــت بــا توجــه بــه 
اینکــه خــودش اهل خوزســتان اســت، 
پیشکســوتان فوتبــال آبــادان را بخوبی 
می شناســد و می دانــد بایــد از کــدام 
نفــرات کمــک بگیــرد و البتــه حــرف دل 
بقیــه را بشــنود تــا آنها هم قلبــاً کنار تیم 
باشــند. بــا ایــن شــرایط، صنعت نفــت، 
تمریناتــش را از شــنبه گذشــته در 
آبــادان شــروع کــرد و قــرار اســت فــردا 
)چهارشــنبه( راهــی شــهرکرد شــوند تــا 

در آنجــا اردو بزننــد. 
نکته جالــب در مورد اردوهای تیم های 
عبداللــه ویســی هــم ایــن اســت کــه او 
ترجیــح می دهــد تیمــش را بــه جایــی 
ببــرد کــه هــم بــه لحــاظ آب و هوایــی و 
امکانــات خــوب اســت و هــم اینکــه بــه 
دور از هیاهو و حاشیه، تمرینات شان را 
دنبــال کنند تا بتوانند به بهترین شــکل 
ممکــن آمــاده رقابت هــای فصل جدید 
لیگ برتر شــوند. ویســی، بهانه بی پولی 
و بودجــه پاییــن هــم نمــی آورد و منتظر 
اســت تیم هــای متمول بازیکنــان مورد 
نیــاز خــود را جــذب کننــد تــا او هــم وارد 

بــازار نقــل و انتقــالات شــود و بازیکنــان 
مــورد نظــر تیــم را بــه خدمــت بگیرنــد. 
بــا ایــن شــرایط بایــد دیــد صنعت نفــت 
آبــادان می توانــد روزهــای درخشــانی را 
بــا عبدالله ویســی تجربه کنــد و بالاخره 
در بیــن مدعیــان کســب ســهمیه آســیا 

قــرار بگیــرد یــا نه. 
اگر باشگاه صنعت نفت، نظم لازم را در 
پرداختی های اعضای تیم داشته باشد 
و حاشــیه ها هم کم شــود، بعید نیست 
آنهــا بتوانند این بار متفاوت با همیشــه 
باشــند و نگاه ها را بــه خود جلب کنند.
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او بازیکنان را بر اساس 
نیاز تیم به خدمت 

می گیرد و بازیکنانی 
که کارایی ندارند را 

براحتی کنار می گذارد. 
سرمربی صنعت نفت با 
توجه به اینکه خودش 

اهل خوزستان 
است، پیشکسوتان 

فوتبال آبادان را 
بخوبی می شناسد و 
می داند باید از کدام 
نفرات کمک بگیرد و 

البته حرف دل بقیه را 
بشنود تا آنها هم قلباً 
کنار تیم باشند. با این 

شرایط، صنعت نفت، 
تمریناتش را از شنبه 

گذشته در آبادان 
شروع کرد و قرار است 

فردا )چهارشنبه( 
راهی شهرکرد شوند 
تا در آنجا اردو بزنند. 

اکبر آقا با انگیزه تر از قبل

میثاقیان هدایت شهرداری نوشهر را در دست گرفت

صنعت  نفت آبادان این بار متفاوت با همیشه

ویسی، حاشیه و دلال ها 
را کنار می زند

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار


